

11th November 2025

11 نوفمبر 2025

Sub: Resolution of Board Meeting

الموضوع: قرارات إجتماع مجلس الإدارة

The Board of Directors of OQ Exploration and Production SAOG "The Company" met today, 11th November 2025, to discuss various agenda items and during the meeting, several decisions were made. Herein, we give below the key resolutions:

إجتمع مجلس إدارة أوكيو للإستكشاف والإنتاج ش.م.ع.ع. "الشركة" اليوم، 11 نوفمبر 2025، لمناقشة عدة بنود خلال جدول أعماله، وخلال الإجتماع تم إتخاذ عدة قرارات. وفيما يلي، نوضح القرارات الرئيسية:

1. Approval of Financial Statements:

1. إعتتماد البيانات المالية:

- The Board of Directors has approved the full set of reviewed financial statements for Q3 2025 ended 30th September 2025 which will be made available on our page in MSX website.

- إعتد مجلس الإدارة البيانات المالية المراجعة للربع الثالث المنتهي في 30 سبتمبر 2025 وسوف يتم إدراج البيانات المالية على صفحتنا في بورصة مسقط.

The Shareholders, during the Ordinary General Meeting held in August 2025, approved the distribution of cash dividends of 7.21 Baiza per share as base dividend and 2.76 Baiza per share as performance linked dividend (PLD). The dividend payment is scheduled to be made before 25th November 2025.

علما بأنه تم إعتتماد توزيع أرباح نقدية في إجتماع الجمعية العادية في شهر أغسطس بمقدار 7.21 بيسه للسهم كأرباح أساسية للربع الثالث من عام 2025 و 2.76 بيسه للسهم كأرباح مرتبطة بالأداء على أن يتم دفعها قبل تاريخ 25 نوفمبر 2025.



Jaber Al Noumani
Chief Finance Officer

